
Steenbergen, 10 december 2022

Betreft: aanvraag lening Tennisvereniging Steenbergen

Beste Esther,

Onderdelen van deze nota waren:

Hieronder willen we graag een toelichting geven op bovenstaande thema's:

1. Spelaanbod verruimen

i Bron: https://www.knltb.nl/media/12ohvavc/knltb-strategische-doorkijk-2022_2026.pdf

Aan het college van Burgemeester en Wethouders, 
T.a.v. portefeuillehouder sport, wethouder Prent,

De tennissport heeft in algemene zin al jaren te maken met een dalend ledenaantal wat 
enigszins geneutraliseerd werd door de Covid-19 jaren '20 en '21. TVS heeft in het voorjaar 
van 2021 een toekomstnota opgesteld welke in beknopte vorm is gedeeld met de gemeente 
in december '21.
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TVS is overtuigd dat het toevoegen van padel aan het spelaanbod een positief effect zal 
hebben op het ledenaantal. Deze mening wordt gesterkt door de publicaties van de KNLTB1 
en de ervaringen die overige verenigingen hebben met het toevoegen van padel. In 
algemene zin is het veilig te stellen dat een toename van 20% van het ledenaantal reëel is,
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1. Spelaanbod verruimen (padel)
2. Verduurzaming (Led/Zonnepanelen)
3. Vervanging toplaag tennisbanen
4. Privatisering

Middels dit schrijven wil de Tennisvereniging Steenbergen (hierna te noemen TVS) een 
aanvraag indienen bij de gemeente voor een lening groot: € 325.000,- voor de aanleg van 4 
padelbanen. Hieronder de onderbouwing en argumentatie, alsmede de bijbehorende 
bijlages.

https://www.knltb.nl/media/12ohvavc/knltb-strategische-doorkijk-2022_2026.pdf


2. Verduurzaming

Sportief Opgewekt is inmiddels gevraagd een nieuwe beoordeling te maken voor het 
mogelijk plaatsen van zonnepanelen en de te verwachte terugverdientijd te berekenen.

Tevens ziet TVS een mogelijkheid om een "gemeentelijke" rol te spelen op het vlak van 
padel. Daar waar andere kernen binnen de gemeente niet in staat zijn padel aan te bieden 
aan hun leden, zou dit via een samenwerkingsverband met TVS kunnen.

De investering voor de ledverlichting voor de tennisbanen is onderdeel van deze lening 
aanvraag. TVS is uiteraard geïnteresseerd of via het verduurzamingsfonds, dan wel 
"calamiteiten of noodfonds" er een gemeentelijke bijdrage mogelijk is.

alle verenigingen die wij als TVS hebben gesproken2 hebben een grotere toename in leden 
gezien dan de voornoemde 20%.

Het aantal van 4 banen is ingegeven door een aantal redenen. Enerzijds de ervaringen van 
collega tennisclubs, die bijna allemaal met 2 banen zijn begonnen en binnen 2 jaar al zijn 
gaan bijplaatsen. En anderzijds door de te verwachten ledengroei, wat alleen maar versterkt 
wordt als we ook leden uit omliggende kernen faciliteren.

Ook zal er zeker één baan permanent in gebruik zijn voor trainingen. In het voor- en najaar 
komt daar minimaal nog een baan bij voor competitieaanbod. Oftewel met 4 banen zorgen 
we altijd dat er 2 banen voor ledengebruik beschikbaar blijven.

TVS heeft besloten om in ieder geval ledverlichting te gaan plaatsen op de bestaande 
tennisbanen en dus de inmiddels dure traditionele lampen te verwijderen.

In het Sport- en beweegakkoord is tevens opgenomen dat sportverenigingen hun activiteiten 
op een toekomstbestendige wijze moeten kunnen organiseren, daar sluit het toevoegen van 
padel binnen TVS naadloos bij aan.

Twee jaar geleden heeft TVS een energiescan laten maken door Sportief Opgewekt om te 
beoordelen of het zinvol was over te stappen van onze traditionele verlichting naar 
ledverlichting en om te bezien of het plaatsen van zonnepanelen rendabel zou zijn. Op dat 
moment (de energieprijzen waren nog "gezond") bleek er zeker een businesscase te zijn 
voor ledverlichting maar kende de investering voor zonnepanelen een veel te lange 
terugverdientijd.

2 O.T.C. De Warande te Oosterhout, L.T.C. De Zoom te Bergen op Zoom
3 Zie bijlage 1: Exploitatiebegroting TVS 2022-2026
4 Zie bijlage 2: Situatieschets padelbanen

Belangrijk voordeel van het toevoegen van padel is dat gebleken is dat de inkomsten 
substantieel stijgen doora) toegenomen contributiegelden door groei aantal leden, b) het 
commercieel verhuren van de padelbanen in de daluren, c) aanvullende sponsorinkomsten 
en d) verhoogde kantine inkomsten.3

TVS is voornemens 4 padelbanen te plaatsen en hiervoor 2 tennisbanen op te geven.4



3. Vervanging toplaag tennisbanen

4. Privatisering

In afwachting van uw positieve reactie,

Hoogachtend,

Voorzitter Tennis Vereniging Steenbergen

De vervanging van de inmiddels 15 jaar oude geelzand ingestrooide kunstgrasbanen staat al 
een aantal jaar op de agenda en is inmiddels ook door de gemeente op de agenda geplaatst 
voor 2023. Ons verzoek, in aanvulling op de eerder genoemde lening, is om de nieuwe 
toplaag te laten bestaan uit roodzand ingestrooid kunstgras, naar wij hebben vernomen ook 
de gewenste toplaag voor de nieuwe banen in Nieuw Vossemeer. Dit zou mogelijk nog 
inkoopvoordeel kunnen opleveren. Tevens is in de plannen van TVS een vermindering van 
het aantal tennisbanen van 8 naar 6 opgenomen aangezien we de nieuwe (4) padelbanen 
willen situeren op de huidige tennisbanen 5 en 6. Dit vermindert derhalve ook de investering 
in de nieuwe toplaag.

P.S. Bij alle bedragen is TVS uitgegaan van een BOSA subsidie van 20% op de padelbanen en 
30% voor verduurzaming (ledverlichting).

TVS hoopt met bovenstaande argumentatie voldoende voeding te hebben gegeven voor de 
gemeente om tot een positief advies te komen betreffende de aangevraagde lening.

Aangaande de looptijd voor de lening zou TVS graag zien dat deze, gezien de grootte van de 
lening en derhalve de corresponderende maandlast, op 30 jaar kan worden gesteld mede 
gezien het feit dat een padelbaan uit staal en glas bestaat en derhalve als "gebouw" kan 
worden beschouwd.

In aanvulling op alle bovengenoemde thema's is TVS bereid de discussie aangaande 
privatisering van de gebouwen nieuw leven in te blazen, op nadrukkelijk verzoek van de 
gemeente. Een eerste stap hiervoor is reeds genomen door de gemeente door een extern 
bureau opdracht te geven om een accommodatiecheck te doen als voorbereiding op onze 
gezamenlijke discussie.

Bijlagen:
- Bijlage 1: Exploitatiebegroting TVS 2022-2026
- Bijlage 2: Situatieschets padelbanen
- Bijlage 3: Financiële jaaroverzichten TVS (laatste 3 jaar)
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